
Rada Gminy Miedźno
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

Protokół nr 5/2019

V Posiedzenie w dniu 29 maja 2019
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanele Gmina Miedźno.
Obrady rozpoczęto 29 maja 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:39 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 3 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Ewelina Stobiecka
3. Waldemar Wosiński
Goście:
Agnieszka Związek – Sekretarz

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości,  dokonał 
przewodniczący Waldemar Wosiński. Przedstawił proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia komisji.

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad . 
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (3)
Anna Chudaszek, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Porządek obrad został przyjęty.

2. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji.
Przewodniczący Wosiński nawiązał do drugiego punktu pisma z dnia 28 marca 2019 r. Dodał, że musi 
zostać  on  przekwalifikowany  jako  petycja,  ponieważ  wnioskodawca  żąda  zmiany  przepisów  prawa. 
Następnie poddał pod głosowanie zmianę kwalifikacji pisma w zakresie punktu drugiego z wniosku na 
petycję. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Zmiana kwalifikacji przedmiotu pisma z wniosku na petycję. 
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (3)
Anna Chudaszek, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Wosiński zapytał w jaki sposób kształtują się koszty pracownicze oraz koszty Gminnego 
Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (GPSZOK). 
Sekretarz  przywitała  członków  komisji  i  podziękowała  za  zaproszenie.  Odpowiadając  na  pytania 
wyjaśniła jak kształtują się koszty pracownicze oraz koszty ponoszone z tytułu utrzymania GPSZOK. 
Dodała, że do kosztów należy doliczyć również koszty związane z obsługą programów obsługujących 
gospodarowanie  odpadami,  a  także  koszty  wydruku  książeczek  opłat  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi. Nadmieniła, że koszty ponoszone za GPSZOK w porównaniu do pozostałych kosztów, nie 
są aż tak duże.
Przewodniczący  Wosiński  zapytał,  czy  kwota  12.022,00zł  przeznaczona  w  ostatnim  kwartale,
w następnych miesiącach będzie porównywalna.



Sekretarz  powiedziała,  że  w  czerwcu  bieżącego  roku  Gmina  ogłosi  przetarg  na  zagospodarowanie
i  transport  odpadów komunalnych z Gminnego Punktu Selektywnej  Zbiórki  Odpadów Komunalnych. 
Dodała, że koszty z tego tytułu raczej nie ulegną obniżeniu. 
O godz. 13.12 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 13.34 Przewodniczący wznowił posiedzenie Komisji. 
Przewodniczący Wosiński poddał stanowisko Komisji wypracowane podczas przerwy pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie:
Stanowisko Komisji. 
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (3)
Anna Chudaszek, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.
Stanowisko Komisji zostało przyjęte. 

3. Sprawy różne.
Spraw różnych nie podjęto.

4. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący Wosiński zamknął posiedzenie komisji o godz. 14.34.
 

Przewodniczący Komisji
(-) Waldemar Wosiński

 

Przygotował(a): Joanna Deska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


